
 

 

  

 

  

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

   

 

 

 

 

 

  

   

  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

KVUC 

Referat af ekstraordinært møde nr. 55 i KVUC’s bestyrelse 

22.10.2019 kl. 14-15.40 

Skt. Petri Passage 1, lokale 428 

Til stede: 

Fra bestyrelsen: Tim Christensen, John Westhausen, Mathias Kragh, Lene Hedegaard Jensen, Niels 

Vesterager Iversen, Kenneth Linddal, Mads Brønnum Wiinberg 

Fra ledelsessekretariatet: Rektor Anita Lindquist Henriksen, ressourcechef Jesper Rasmussen, 

ledelsessekretær Lisa Maria Bahn Rasmussen 

Øvrige: Økonomichef Ali Qais, Adm. observatør Berit Als Albrekt 

Afbud: Rita Rahbek, Peter Hobel, Helle Bøtcher 

DAGSORDEN 

Punkter 1- 4 Referat 

1. Velkomst Formanden bød velkommen til Mads 

Brønnum Wiinberg, ny næstformand i 

kursistrådet, som er indtrådt i bestyrelsen 

og bemærkede, at bestyrelsen er underlagt 

tavshedspligt vedr. dagsordenens pkt. 3. 

2. Godkendelse af referat Referatet blev godkendt og underskrevet af 

de tilstedeværende medlemmer 

3. Forudsætninger for budget 2020 og Rektor introducerede den fremsendte plan, 

økonomisk genopretningsplan redegjorde kort for baggrunden og 

fremhævede, at ledelsens fokus og ønske 

er: 

- at gøre KVUC mindre sårbar for fremtidige 

udsving 

- at gøre KVUC samlet set billigere i drift, 

men værne om kvaliteten og 

medarbejdertilfredsheden 

- at sikre et fortsat fokus på udvikling, så 

KVUC har de rette tilbud. 

Ledelsen redegjorde i fællesskab for planen 

(se slides fra mødet). 

Forskellige scenarier for reducering af 

omkostninger blev herefter drøftet. 

https://14-15.40


 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    

     

 

KVUC 

Bestyrelsen anbefalede på baggrund af 

drøftelserne ledelsen: 

- At tilvejebringe nøgletal for gennemsnitlige 

undervisningstimer for øvrige VUC’er til 
sammenligning 

- At have fokus muligheder for besparelser 

på bygningsdriften (f.eks. komprimering af 

arealet og/eller udlejning). 

- At være opmærksom på hvordan der 

kommunikeres omkring et evt. forestående 

byggeri (studiesal) 

- At intensivere markedsføringen 

- At vurdere muligheden for at en 

intensivering af arbejdsmarkedstiltag/-

uddannelser med henblik på at øge 

indtægter. 

- At inddrage medarbejderne i den videre 

proces mhp. at finde løsninger 

Bestyrelsen drøftede også opsigelse af 

lokallønsaftalen som et element i 

genopretningsplanen, og der var ikke 

enighed ift. dette punkt. 

Bestyrelsen gav herefter ledelsen 

bemyndigelse til at gå videre med planen for 

genopretning af økonomien således at der 

ved bestyrelsesmødet d. 10. december kan 

fremlægges et sammenhængende budget. 

4. Evt. Der var intet til dette punkt. 

Godkendt på bestyrelsesmøde d. 10. december 2019. 

Tim Christensen (formand) John Westhausen (næstformand) Anita Lindquist Henriksen (rektor) 

Rita Rahbek Peter Hobel Lene Hedegaard Jensen 

Mathias Kragh Helle Bøtcher Selvsupplerende - vakant 

Niels Vesterager Iversen Kenneth Linddal Mads Brønnum Wiinberg 




